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     Protokół Nr 282/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 2 września 2022 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 13:05 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

4. Renata Wolniak – naczelnik działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego. 

5. Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2021r. poz. 2095 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Udzielenie pełnomocnictwa do występowania w imieniu Powiatu Myśliborskiego  

w sprawach dotyczących wszelkich postępowań i decyzji w tym decyzji  

o środowiskowych uwarunkowaniach oraz decyzji na wycinkę drzew niezbędnych do 

uzyskania pozwolenia na budowę, zezwolenia na realizację inwestycji drogowej  

lub zaświadczenia o braku sprzeciwu do zgłoszenia robót nie wymagających pozwolenia 

na budowę oraz odbioru decyzji w celu umożliwienia realizacji zadania inwestycyjnego. 

4. Wyrażenie zgody na zwiększenie wartości umów na usługi i dostawy oraz przystąpienie 

do negocjacji cen z wykonawcami. 
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5. Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia w przedmiocie nieodpłatnego użyczenia 

pomieszczeń znajdujących się w budynku Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych  

w Barlinku przy ul. Szosowej 2 na II piętrze z przeznaczeniem na działalność filii Punktu 

Wsparcia Dziennego w Barlinku prowadzonego w ramach realizacji projektu pt. „Rodzina 

jest najważniejsza 2019-2023” finansowanego ze środków Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego 2014-2022. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

 

Ad.3 

Udzielenie pełnomocnictwa do występowania w imieniu Powiatu Myśliborskiego  

w sprawach dotyczących wszelkich postępowań i decyzji w tym decyzji  

o środowiskowych uwarunkowaniach oraz decyzji na wycinkę drzew niezbędnych do 

uzyskania pozwolenia na budowę, zezwolenia na realizację inwestycji drogowej  

lub zaświadczenia o braku sprzeciwu do zgłoszenia robót nie wymagających pozwolenia 

na budowę oraz odbioru decyzji w celu umożliwienia realizacji zadania inwestycyjnego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że projekt uchwały dotyczy udzielenia 

Panu Ireneuszowi Sinica, reprezentującemu firmę „PRO-TRANS” Consulting z siedzibą przy  

ul. Wiejskiej 9, 73-110 Stargard, pełnomocnictwa do występowania w imieniu Powiatu 

Myśliborskiego w sprawach dotyczących wszelkich postępowań i decyzji w tym decyzji  

o środowiskowych uwarunkowaniach oraz decyzji na wycinkę drzew niezbędnych do 

uzyskania pozwolenia na budowę, zezwolenia na realizację inwestycji drogowej lub 

zaświadczenia o braku sprzeciwu do zgłoszenia robót nie wymagających pozwolenia na 

budowę oraz odbioru decyzji w celu umożliwienia realizacji zadania polegającego na 

opracowaniu dokumentacji projektowej dla przedsięwzięcia inwestycyjnegopn. „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 2151Z na odcinku Jaromierki-Lutówko polegającej na budowie ścieżki 

pieszo-rowerowej”. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na udzielenie pełnomocnictwa podejmując uchwałę Nr 

282/992/2022 z dnia 2 września 2022 roku w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 4 

Wyrażenie zgody na zwiększenie wartości umów na usługi i dostawy oraz przystąpienie 

do negocjacji cen z wykonawcami. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że w miesiącu  styczniu br. Dom 

Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle Somatycznie Chorych w Myśliborzu oraz 
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Regionalna Placówka Opiekuńczo-Terapeutyczna podpisały umowę na dostawy żywności.  

W maju br. Wykonawcy zwrócili się pismami z prośbą o zwiększenie cen poszczególnych 

produktów ze względu na wojnę na Ukrainie, którą należy traktować jako siłę wyższą. 

Zgodnie z rekomendacją kancelarii adwokackiej Zamawiający udzielili odpowiedzi, iż 

zmiana umowy w zakresie cen produktów wymaga dokonania analizy i ustaleń, że 

konieczność wprowadzenia zmian spowodowana jest okolicznościami, których Zamawiający 

nie mógł przewidzieć i które w sposób naturalny wykraczają poza unormowanie art. 455 ust. 

1 pkt 1 ustawy p.z.p. W odpowiedzi Wykonawcy ponownie zwrócili się z prośbą o zmianę 

umów w ww. zakresie. Odpowiedź Zamawiających była analogiczna do poprzedniej.  

W sierpniu br. jeden z Wykonawców przesłał Zamawiającym pisma od swoich dostawców,  

z których wynika, iż od września br. planowane są podwyżki cen produktów. Sprawę 

ponownie skierowano do analizy kancelarii, która zarekomendowała wyrażenie zgody na 

zmiany umów w zakresie cen poszczególnych produktów, jednakże w celu oszacowania 

wysokości zmian należałoby zlecić specjaliście w zakresie ekonomii wykonanie analizy  

w tym zakresie.  

Biorąc powyższe pod uwagę, ze względu na brak środków w budżecie, w celu ustalenia 

wysokości zmian proponujemy, aby Zamawiający przystąpili z Wykonawcami do negocjacji 

cen poszczególnych produktów, a następnie podpisali aneksy do umów. Podobna sytuacja 

dotyczy innych umów np. na usługi pralnicze. Wobec powyższego prosimy o wyrażenie 

zgody na przystąpienie do negocjacji cen z Wykonawcami oraz zawarcie aneksów w ramach 

zadań, w których zaistnieje taka konieczność. 

Biorąc powyższe pod uwagę, ze względu na brak środków w budżecie, w celu ustalenia 

wysokości zmian proponujemy, aby Zamawiający przystąpili z Wykonawcami do negocjacji 

cen poszczególnych produktów/usług, a następnie podpisali aneksy do umów, jednocześnie 

ustalając, iż wzrost cen nie może przekroczyć wartości 25 % wartości umowy. 

Wobec powyższego prosimy o zajęcie stanowiska w przedmiotowej sprawie. 

Podała informacje na temat rozmów z wykonawcami i podwyżkach cen za realizowane usługi 

w jednostkach. Poruszyła kwestię wartości przesyłanych faktur i ich płatności. Odniosła się 

do kwestii związanej z sytuacją na rynku i trudnościami z zawarciem umów z wykonawcami. 

Przedstawiła informacje na temat organizacji postępowań przetargowych. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do tematu związanego  podwyższeniem cen rynkowych i braku informacji o tym 

jaka będzie przyszła sytuacja na rynku. Zwrócił uwagę na podwyżkę cen za energię. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przekazała, że analizowała przedstawiony temat, poruszyła kwestię związaną ze wzrostem 

inflacji i wskaźnika CPI. Zwróciła uwagę na konieczność zabezpieczenia jednostek  

w podstawowe zakupy towarów i usług. Przekazała, że należy wyrazić zgodę na prowadzenie 

negocjacji z wykonawcami. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Poinformowała, że dyrektorzy jednostek mają świadomość konieczności dokonywania 

oszczędności na wydatkach w placówkach.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę że zaproponowany 25% poziom do negocjacji cen nie jest wysoki. Zwrócił 

uwagę na zapowiadany w miesiącu wrześniu wzrost cen za energię elektryczną. Zatem 
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korzystnym będzie zawarcie aneksów do umów przynajmniej do końca roku, aby uzyskać 

preferencyjne ceny. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Poinformowała, że umowy są zawarte do końca roku, następnie będą ogłaszane nowe 

przetargi. Przekazała, że przewiduje się, iż w przyszłym roku wzrost cen będzie jeszcze 

większy. 

 

Więcej  pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na prowadzenie negocjacji z wykonawcami. Jednocześnie 

wskazano, iż wzrost cen nie może przekroczyć 25% wartości umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 5 

Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia w przedmiocie nieodpłatnego użyczenia 

pomieszczeń znajdujących się w budynku Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych  

w Barlinku przy ul. Szosowej 2 na II piętrze z przeznaczeniem na działalność filii 

Punktu Wsparcia Dziennego w Barlinku prowadzonego w ramach realizacji projektu 

pt. „Rodzina jest najważniejsza 2019-2023” finansowanego ze środków Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego 2014-2022. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że w dniu 30 sierpnia 2022r. do 

Dyrektora ZSiPO w Barlinku wpłynął wniosek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu z prośbą o nieodpłatne użyczenie pomieszczeń znajdujących się na II piętrze  

w budynku ZSiPO w Barlinku na okres od 01.09.2022. do 31.08.2023r. Dyrektor ZSiPO 

pozytywnie zaopiniował powyższy wniosek. 
Pomieszczenia wykorzystywane będą na potrzeby realizacji projektu pn. „Rodzina jest 

najważniejsza 2019-2023” finansowanego ze środków Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Zachodniopomorskiego 2014-2022. Wartość przedmiotu użyczenia stanowi 

rzeczowy wkład własny do projektu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowego porozumienia. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 6 

Sprawy różne: 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy zostały zamontowane spowalniacze na ul. Szosowej w Barlinku? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg  

Odpowiedział, że prace rozpoczną się w przyszłym tygodniu. 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że umowa z wykonawcą została podpisana. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 7 

Zakończenie posiedzenia. 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 13:23 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Magdalena Kurnicka 

Inspektor w Biurze BO 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 

 


